
Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 24. dubna 2022 
 

konané v Perknově u Havlíčkova Hrodu 
 
 

Přítomní: Tinka, Kerda, Rataj, Hermann, Matějáková, Brzkovská,  Josef Hlaváč, Pavel Dostál, 
Uchytil, Horová, 

 
Omluveni: Pavlíková, Havlát, Jaroslav Dostál, Dočkalová, Brziak; 
 
Neomluveni: nikdo 
 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu přivítal přítomné a vyzval k případné konstruktivní diskuzi.  
 

2. Vyhodnocení proběhlých spáchových schůzí 

František KERDA předložil sumář připomínek z jednotlivých poboček k projednání výboru 
nebo konferenci a konstatoval, že VČ a SM pobočka nemá návrhy k projednání výboru nebo 
konference a ZČ pobočka mu nedala zápis k dispozici, na místě předala Ing. Horová. 
Ostatní připomínky podle poboček příloha č. 1. 
Výbor trvá na omezení věku pro účast na OLV. (JČ) Výbor trvá na tom, aby pes musel pro 
chovnost splnit podmínku VZ ve II. C. (JČ). Podmínka členství v pobočce vychází z platných 
normativů schválených konferencí KCHČF (JČ), Výbor zásadně vystupuje proti nemožnosti 
nekupírování a staví se zásadně proti zákazu kupírování prutů. Výbor se snaží o zlepšení 
prezentace na výstavách a memoriálech (JČ). Je na rozhodnutí nově zvoleného výboru, zda 
bude pořádat schůze pomocí telekomunikačních prostředků – JM doporučuje 2x ročně, výbor 
vidí úsporu, avšak rozhodnutí bude na nově zvoleném výboru. Výbor chápe požadavek JM 
pobočky, požadovat, aby měl ekonom prověření bezúhonnosti a výpis z RT. Podle výboru je 
jasné, že za krytí se považuje, když vnikne pes pohlavním orgánem do pohlavního orgánu 
feny bez nutnosti svázání (JM). Aktualizace Monografie Dr. Kuhna o publikaci Ing. 
Porubského naráží na problematiku autorských práv Ing. Porubského (SVČ). Výbor chápe 
požadavek SVČ pobočky o ukončení spolupráce i ing. Župkou a pracuje na tom. Oslovení 
ČMMJ – KK o úpravu programu zkoušek o možnost filtrování není reálná, program stál 
enormní finanční prostředky. Nelze uložit povinnost účasti na jarních svodech. Povinnost 
jarního svodu vyplývala z vyhlášky, která však byla zrušena. Podle práva lze povinnost uložit 
pouze zákonem (SVČ). 
Stč pobočka má dva návrhy pro jednání konference, a to: Založení Světového klubu a 
projednání zvýšení členských příspěvků. 
Podle zápisu jednání ZČ pobočky mají na konferenci delegáti projednat  

- Členství v pobočkách podle zájmu, nikoliv podle bydliště (výbor nesouhlasí, vyplývá 
z normativů klubu – problém s kontrolou ostrstění hlášením vrhu atd). 

- Návrh na úpravu chovných podmínek, zrušení věkového omezení krycích psů,(výbor 
nebude doporučovat) 



- Zveřejňování výsledků klubových lesních zkoušek ve zpravodaji a souhrn klubových 
zkoušek (výbor nikdy nebránil zveřejňování výsledků ve zpravodaji) 

- Opakovat návrh pana Kydlíčka na vyznamenání III. stupně (asi ČMMJ – budou-li 
dodány podklady, není důvod nepožádat). 

 
 
 

3. Příprava Konference KCHČF 

 
Mgr. Rataj informoval o počtech delegátů zvolených v jednotlivých pobočkách (seznam 
delegátů příloha č. 2), upozornil, že ZČ pobočka nezvolila žádné náhradníky, ač měli být 
podle volebního řádu zvolení dva. Současně upozornil, že na funkci člena výboru, přičemž 
tato funkce ve výboru KCHČF není, byl navržen pan Petr Matuška. Na místě modifikovala 
Ing. Horová, že pan Matuška je navrhován do dozorčí rady. Současně požádala, aby se mohla 
účastnit konference jako host. 
Výbor se změnou delegace a hostem konference Ing. Horovou souhlasí. 
 
Výbor odsouhlasil program konference – delegační listy s programem rozešle Mgr. Rataj. 
 
Mgr. Rataj připraví volební lístky. 
 
Návrh výboru  
na pracovní předsednictvo konference: 
Tinka, Rataj, Hermann, Kerda, Uchytil, 
 
Na mandátovou komisi  
Novotný, Matějáková, Brzkovská 
 
Na volební komisi 
Oplt 
 
Po dohodě s předsedou klubu bude řídícím konference Mgr. Rataj 
 
Členové výboru a předseda DR přednesou své zprávy sami. 
 
 

4. Podumání nad úhradou cestovného (s ohledem na drastický nárůst cen PHM) 

 S ohledem na výrazné zvýšení PHM (benzin i nafta) výbor stanoví dnešním dnem počínaje 
úhradu cestovného ve výši 6,- Kč za 1 kilometr. 
 
 5. Zprávy funkcionářů 

 
Brzkovská – zpráva matriky příloha č. 3. 
144 členů má zaplacenou pouze do konce roku 2021. Za rok 2022 přijato 26 nových členů. 
Podle počtu členů v pobočkách: 
JM 184, StČ 152, VČ 149, JČ 96, SM 92, SvČ 63, ZČ 50. 
Zahraničí 17 
 
Matějáková – zařídí pohár Exteriér 2021 pro p. Stančíkovou. 
Hermann 



80 chovných psů + 3 nově zařazení – nebyla zjištěna lysivost při kontrolách 
U fen chybí podklady ze StČ a JČ pobočky zatím 5 fen L/L. 
 
Uchytil 
Vyjádřil se tak, že usnesení ze schůze JČ pobočky neodráží názor celé pobočky.  
 
 
 
Příští schůze po volbě na Konferenci v Perknově dne 5. června 2022. 
 
 
 
Zapsal Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                Ing. František KERDA 


